
Protokoll fört vid Ärla-Stenkvista PRO Styrelsemöte den 20 maj  2019 hos Jan-Olof Karlsson i 

Tummelsta.  

  

Närvarande: Bengt Andersson, Mona Andersson, Nils Fält,  Jan-Olof Karlsson, Sven Svensson, 

Hannele Ahlström, Laila Teofilusson och Mia Moll.  

 

§ 1. Mötets öppnande.  

       Ordf. Bengt Andersson öppnar mötet och hälsar välkomna.  

§ 2. Godkännande av dagordning.   

        Dagordningen godkändes.  

§ 3. Val av justerare och vice ordförande. 

        Nils Fält utsågs att justera protokollet. Hannele Ahlström står kvar som vice ordförande. 

 

§ 4. Nya medlemmar.  

       Det har kommit en ny medlem: Louise Grevesmûhl. Vi har nu 209 st medlemmar. 

 

§ 5. Skrivelser.  

       Tackkort har kommit från Åke Olsson ang Majvor Olssons bortgång.  

        PRO-distr har konferens och studier på Åsa 4/6 2019. Det är hela dagen och Rita har fått detta. 

        Den 13/6 är det Årbyträffen. Frivilliga behövs. Ingrid H har anmält sig.  

 

§ 6. Rapporter. 

       Veterantävlingen för PRO var i Bettna och Ärla-Stenkvista kom 3:a. Mycket bra gjort. 

        Hannele rapporterade att hon varit på KPR-utbildning i Oxelösund. Mycket givande. Hon är  

        ombud i 4 år och ingår i trafikgruppen.    

        Malmköping har gjort en enkät ang boende för äldre. Mycket bra sådan. Skulle behövas här. 

        En skrivelse som Nils och Sven håller på med skall även gå till Byarådet, Kommunfastigheter 

        och KPR.      

        Sven har diskuterat med Byarådet om kontakt med Möller angående byggandet på tomten bakom  

        Pizzerian.  

         Nils skickar in till tidningen angående träffen 29 maj.  

        Nils meddelar att han varit på återträff som webbansvarig. Man har bl a lagt en besöksräknare på  

        hemsidan.     

 

§ 7. Ekonomisk rapport.  

       Ekonomin ser bra ut trots att vi ännu inte betalt Rosellaresan. Sillunchen gick med överskott på  

       cirka 2 000 kr. Vi har ett överskott på 9 943 kr. Se separat bilaga. 

 

§ 8. Reserapport.  

Mona rapporterade att lotterna gick bra på bussen. Däremot får föreningen betala hytten då det        

inte blev några pengar över till detta. Nästa resa blir i höst med Rosella 17 september till ett pris 

av 273 kr.  

Julbordskryssen är 28/11 2019. 

Landskapsresan är 12-14 augusti och går till Värmland. Kostar 4 095 kr.  

Den 5 juni är det bilrally.  

6 september blir det grillning vid badet i Ärla. 

 



 

§ 9. Studierapport. 

        Laila berättar att slöjden slutar snart och de andra kurserna är också klara.  

 

§ 10. Nya frågor. 

         Träff med nya medlemmar blir den 21 augusti 2019. 

         Alva Pettersson är nytt kontaktombud. 

         Sven meddelar att det är klart att trycka nya aktivitetslistan. Vi skall trycka 200 st.  

         Nils meddelar att han skall flytta till Flens kommun men stannar kvar i föreningen.  

 

§ 11. Kommande träffar. 

          Julbordet planeras till Majas matsal. Kostar 300 kr och man har fullständiga rättigheter. 

          Planeras till 30/11 2019 kl 13.00. 

          Pizzakväll 5 juni (kockar med bilrallyt men det kanske fungerar ändå). 

          Sången fortsätter i höst och Hannele skall prata med Thomas om kompning.  

 

§ 12. Nästa styrelsemöte.  

           Nästa möte blir 19 augusti 2019 hos Mia på Bohnstedts väg 18 C i Ärla kl 10.00. 

 

§ 13.  Avslutning 

           Bengt avslutar mötet och tackar Jan-Olof för att vi fick komma och god förplägnad. 

 

Vid protokollet 

 

 

Mia Moll 

Sekreterare 

 

 

 

 

Bengt Andersson                                                Nils Fält 

Ordförande                                                          Justerare 

     

 


